
Sabatini: będę rozmawiał z trenerem o wzmocnieniach

News - ASRoma.pl

Dyrektor sportowy Romy Walter Sabatini w wywiadzie dla Sky Sport Italia

powiedział, że Roma nie ma jeszcze określonych celów transferowych.

‘Nie myślimy jeszcze o zimowych transferach. Podczas przerwy świątecznej

spotkam się z Rudim Garcią, aby przedyskutować ten temat’- powiedział Sabatini

‘Będziemy oceniać wielu zawodników, a następnie podejmiemy konkretne kroki.

Cały czas monitorujemy sytuacje piłkarzy. Miło byłoby sprowadzić graczy z

najwyższej półki, ale należy pamiętać o wielu aspektach piłkarskich transferów.’

Sabatini odniósł się również do ostatnich słabszych wyników Romy:

‘ Jestem trochę rozczarowany. Poniedziałkowa strata punktów przypomina

zeszłosezonową porażkę z tym samym rywalem. Musimy zaakceptować ten rezultat,

bo Cagliari to zespół, który potrafi zaatakować na wiele różnych sposobów’.
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